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Pan
Tadeusz Skarżyński
Radny
Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację w sprawie wybudowania zatoki autobusowej 
przy przystanku na ulicy Armii Krajowej wyjaśniam, iż istnieje taka możliwość. 
Budowa zatoki autobusowej  stanowić będzie zadanie inwestycyjne polegające 
na przebudowie ulicy Armii Krajowej, wobec czego niezbędne będzie 
zabezpieczenie na ten cel koniecznych środków finansowych w budżecie Miasta 
Kalisza, w pierwszej kolejności na opracowanie dokumentacji projektowej wraz 
z uzyskaniem wymaganych opinii i decyzji, a w dalszej na wykonanie robót 
budowlanych. 

Łączę wyrazy szacunku

w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek
Wiceprezydent Miasta Kalisza



Kalisz 17.10.2024

Tadeusz Skarżyński

Radny Rady Miasta Kalisza

Krystian Kinastowski

Prezydent Miasta Kalisza

                                           

                                                    Szanowny Panie Prezydencie.

Mieszkańcy osiedla Dobrzec narzekają na problem komunikacyjny nasilający się w godzinach 
porannych i popołudniowych. Na ulicy Armii Krajowej powstają liczne korki związane z dużą 
częstotliwością połączeń autobusowych. Sama ilość autobusów jest przyjmowana z zadowoleniem 
przez mieszkańców osiedla, natomiast dostrzegają utrudnienia dla samochodów osobowych 
opuszczających osiedle o tej porze.  W związku z powyższym, po rozmowach z mieszkańcami 
prosiłbym o rozważenie następującego rozwiązania, które sugeruję w pytaniu:

1. Czy możliwe jest wybudowanie zatoki autobusowej przy przystanku autobusowym na ulicy 
Armii Krajowej?  

Z poważaniem .

Tadeusz Skarżyński


